
STYRELSEMÖTE 181023 

NÄRVARANDE:  Rikard Berglund, Sten Petersson, Terese Bergström, Gustav Lindberg,  

Jenny Wall, Lillemor Eriksson 

 

1) Gustav berättar lite om processen med skidstugan. Måste söka bygglov då det räknas som nybygge. 

Åldersavdraget är 140 000 kr. Saneringskostnaden uppskattas till 45 000 kr och den betalar 

försäkringsbolaget ut till föreningen eftersom vi valde att sanera själva. 

Hur mycket orkar vi dra i själva. Vad kan vi söka bidrag för? Kanske se till att få vatten och avlopp 

draget när vi ändå ska söka bidrag? Gustav tar detta i gruppen som håller i allt runt skidstugans 

uppbyggnad. Vem får söka bygglov för föreningen? Rikard kontrollerar detta. Kanske bra att ha 

någon som är ”kvalitets-ansvarig” för bygget? Förslagsvis Göran Wall. 

 

2) Baracken: Jonas Liw och Peter Lexander har roddat i detta och ska begära in offerter i 3 steg – 

Källaren, markplan, utsida – och sedan söka bidrag. 

Sten har ordnat fläktar som ska transportera runt luften i hela byggnaden så det ska gå att hålla 6-7 

grader hela vintern. Måste dock ordna någon borr för att komma igenom väggar och tak när de ska 

sättas in. 

3) Lottskivan: Mycket jobb med lotter som inte betalas eller sägs upp. Ca. 20 lotter lediga i dagsläget. 

Vill försöka sätta upp lite tyger för att dämpa ljudnivån. 

4) Ekonomin: Har som målsättning att bryta ned ekonomin på lagnivå för att lättar se vart alla 

kostnaderna ligger. 

5) Fotbollssektionen: Måste försöka strukturera upp sektionen. Försöka få tag i någon som är ansvarig 

i sektionen, sammankallande för möten och som deltar i styrelsemöten. 

6) Sporthallen: Hur fungerar våra rutiner runt Sporthallen – hur ska vi göra för att få det att fungera 

bättre? ”Mille” Försöker göra i ordning dokument (och ev. bilder) där det står och syns vad som 

gäller vid uthyrning och hur det ska se ut EFTER uthyrning. 

7) Drogpolicy: Gick igenom Rikards förslag på vår drogpolicy. Gjorde några ändringar och sedan 

godkände mötet den. 

8) GDPR: Får ju inte ha personnummer lagrade någonstans utan ”tillåtelse”! Får INTE ta bort de aktiva 

i skidorna från IOL (IdrottOnLine) eftersom deras tävlingar körs via det systemet. 

9) Möte med PRO: Rikard och Jenny kollar på detta 

10) Övrigt: Fotbollsledarna förväntar sig att styrelsen ska hjälpa till att få fram ledare till alla lag. 

Styrelsen vill att ledarna personligen tar kontakt med styrelsen om det är några problem. Hur kan 

styrelsen ta till sig problemen bättre? 

11) Nästa möte: 181129 

12) Mötet avslutades 

 

                           Vid protokollet:   Lillemor ”Mille” Eriksson 


